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                  JUDEŢUL BRAŞOV                                                Nr.  

CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI 

                  SĂCELE 

 

PROCES VERBAL 

încheiat la data 31.08.2023, orele 15,00, 

la sediul Primăriei Municipiului Săcele, Sala de şedinţe a Consiliului Local, 

cu ocazia întrunirii  Consiliului Local al Municipiului Săcele în şedinţă ordinară, 

desfășurată în format hybrid 

 

 Şedinţa ordinară a fost convocată în conformitate cu prevederile art. 133 alin. (1) din O.U.G. nr. 

57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, precum și ale H.C.L. nr. 

215/22.06.2022 privind actualizarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al Consiliului  Local al 

Municipiului  Săcele și s-a desfășurat în format hybrid, respectiv la sediul Primăriei Municipiului Săcele, 

situat în str. P-ța Libertății nr. 17, Sala de şedinţe a Consiliului Local, precum și prin mijloace 

electronice/platforma on-line ZOOM, având următoarea ordine de zi: 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

 Municipiului Săcele din data de 27 iulie 2023 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare convocate de îndată a 

Consiliului Local al  Municipiului Săcele din data de 8 august 2023 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA 

VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

3. Proiect de hotărâre privind acordarea unor compensaţii elevilor din învăţământul gimnazial şi liceal 

din  Municipiul Săcele care sunt premianţi în anul şcolar 2022 – 2023 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA  

VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 3, 4. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenție (DALI) și a 

indicatorilor tehnico-economici pentru proiectul „Reamenajare și modernizare  Piața Ștefan cel Mare, 

Municipiul Săcele” - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 2, 4. 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnice (SF) și a indicatorilor tehnico-economici 

privind proiectul „Teren de sport cu gazon artificial multisport la Liceul Teoretic Zajzoni Rab István”- 

iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 2, 4. 

6. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexelor nr. 1 și nr. 2 la H.C.L. nr. 110/06.04.2023 privind 

aprobarea documentației tehnico-economice și a Indicatorilor tehnico-economici privind proiectul 

,,Renovare energetică  moderată a clădirilor rezidențiale multifamiliale – 5 componente din Municipiul 

Săcele” - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 2, 4.  

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziționării de către Spitalul Municipal Săcele  a serviciilor de 

consultanță, asistență juridică și/sau reprezentare în justiție,  având ca obiect soluționarea unor spețe din 

sfera de aplicare a prevederilor dreptului muncii  - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 4.  

8. Proiect de hotărâre privind darea în folosință gratuită, a spațiului medical din Policlinica Municipiului 

Săcele, Aleea Episcop Popeea nr. 20, etajul 1, către Spitalul Municipal Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. 

POPA VIRGIL.  
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  Avize Comisiile 1, 2, 4.  

9. Proiect de hotărâre pentru aprobarea reorganizării Societății Servicii Săcelene S.R.L. și actualizării 

Actului Constitutiv  în mod corespunzător - iniţiator PRIMAR  Ing.  POPA VIRGIL.  

        Avize Comisiile 1, 4. 

10. Proiect de hotărâre privind modificarea H.C.L. nr. 154/25.05.2023 pentru acordarea unor facilităţi, 

anumitor categorii de persoane, pe mijloacele de transport public local de călători utilizate de către 

societatea RATBV S.A. pe raza teritorial administrativă a Municipiului Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. 

POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 4.  

11. Proiect de hotărâre privind neasumarea responsabilității  organizării și derulării procedurilor de 

atribuire a contractelor/acordurilor –cadru pentru achiziția produselor și a contractelor/acordurilor cadru 

de prestare a serviciilor pentru derularea măsurilor educative aferente „Programului pentru școli al 

României”  pentru perioada 2023-2029 de către Consiliul Local al Municipiului Săcele, respectiv 

Municipiul Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 3, 4.  

12. Proiect de hotărâre pentru completarea anexei la H.C.L. nr. 231/27.07.2023 privind acordarea cu titlu 

gratuit, a unei cantităţi de 2 m3, material lemnos pentru foc, sub formă de ajutor pentru încălzirea 

locuinţei, unui număr de 110 familii nevoiaşe/persoane singure, cu domiciliul în Municipiul Săcele 

precum și aprobarea unei  proceduri în acest sens - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 3, 4.  

13. Proiect de hotărâre privind acordarea, cu titlu gratuit, a unei cantităţi de 3 mc (4,84 metri steri) lemn de 

foc, pentru încălzirea locuințelor, unui număr de 6 persoane, văduve de veterani de război din 

Municipiul Săcele  - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

        Avize Comisiile 1, 4. 

14. Proiect de hotărâre privind împuternicirea unui consilier juridic din cadrul aparatului de specialitate al 

Primarului Municipiului Săcele să reprezinte  interesele Consiliului Local în fața instanțelor de judecată 

- iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.    

   Avize Comisiile 1, 4. 

15. Proiect de hotărâre pentru completarea art. 1 din  H.C.L. nr. 285/17.12.2020 privind desemnarea unor 

reprezentanţi ai Consiliului Local al Municipiului Săcele pentru a face parte din Consiliile de 

Administraţie ale unităţilor de învăţământ de pe raza Municipiului Săcele, astfel cum a fost completată 

și modificată ulterior - iniţiator  PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 3, 4. 

16. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul public al Municipiului Săcele a 

imobilulul înscris   în C.F. nr. 119177 Săcele, nr.top 1609/11/2, în suprafață de 2160 mp - iniţiator  

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 2, 4.  

17. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Săcele a imobilului 

înscris în CF nr.106237 Săcele, nr. cadastral 106237 în suprafață de 250 mp, situat în zona str. 

Câmpului - iniţiator PRIMAR Ing.  POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

18. Proiect de hotărâre privind actualizarea datelor de carte funciară pentru imobilele înscrise în CF nr.  

113900 Săcele, nr.top 1954/1/1/2/264/86 și în CF nr. 113917 Săcele nr.top 1954/1/1/2/264/87,  

aparținând domeniului privat al Municipiului Săcele  -  iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

                    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

19. Proiect de hotărâre privind actualizarea datelor de carte funciară pentru imobilul înscris în CF nr. 

106858 Săcele  nr.top 1954/1/1/2/264/84 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

                  Avize Comisiile 1, 2, 4. 

 

20. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Săcele – primă   
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         înscriere, a imobilului categoria de folosință curți construcții CC 381/7, în suprafață de 500 mp, situat e   

         str. Carierei  - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

21. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Săcele-primă 

înscriere,  a imobilului categoria de folosință curți construcții CC 384/1, în suprafață de 1019 mp,  

situat pe str. Canalului - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

22. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Sacele-primă 

înscriere  imobil, categoria de folosință drum de exploatare DE 296- 11794 mp și DE 236-2497 mp - 

iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

23. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Sacele, primă 

înscriere  imobil, F 365/2 în suprafață de 382 mp și F 365/1, în suprafață de 26 mp, categoria de 

folosință făneață - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

24. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Sacele - primă 

înscriere a imobilului curți construcții CC 429, în suprafață de 5774 mp, situat pe str.Narciselor - 

iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

 

 

25. Diverse. 

 

      1.  Informare cu privire la prezența urșilor în intravilanul localității. 

 

 

 La şedinţă au participat: 

                   - d-l Primar - Ing. Popa Virgil  

                   - d-l Viceprimar - Ing. Géczi  Gellért  

                   - d-na Secretar General al Municipiului Săcele – c.j. Zamfir Geta 

                   - d-l Gâdea Sorin – Administrator Public 

                    -  d-na Roznovăț Alina Manuela – Arhitect – Șef 

                    - d-l Brânzea Ovidiu – șef Serviciul Fond Funciar, Registru Agricol, Cadastru 

                    - d-na Pîrvu Nicoleta – Șef Serviciul Asistență Socială 

                    - d-l Țăruș Nicolae Romeo – Șef Serviciul Poliția Locală 

                    - d-l Mangale Bogdan  - Șef  Biroul Administrativ   

          - d-l Diniță-Ardeleanu Constantin - Șef Biroul Ordine și Liniște Publică, Pază Obiective, 

Circulație Rutieră, Evidența Persoanei  

                   - d-na Tinică Alina – insp. Serviciul Financiar, Contabilitate, Salarizare, Buget, Ordonanțare, 

C.F.P.P. 

        - d-l Jinga Ovidiu – insp. Biroul Investiții 

         - d-l Birișu Ioan – Dumitru –  insp. Comp. Transport Public 

                  - d-ra Dascălu Bianca – cj. Biroul Juridic 

                  - d-na Acăroaie Elena – insp. Comp. Relații Consiliul Local 

                  - d-na Coman Cătălina - cj. Biroul Juridic 

                  - d-l Lungu Dragoș  –  Administrator Centru Multicultural și Educațional din Municipiul Săcele 

                   - societatea civilă.  

         

           Ședința este prezidată de d-l consilier local ec. Tóth Sándor. 

           D-l Președinte ia cuvântul, declară ședința deschisă și propune ca  înainte de a intra în ordinea de zi 

să se păstreze un moment de reculegere în memoria d-lui Pető Sandor – fost consilier local, apoi dă 

cuvântul d-nei Secretar General pentru a face apelul nominal.  

             D-na Secretar General face apelul nominal, în conformitate cu prevederile legale în vigoare, 
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constatând că la acest moment sunt prezenți 17 consilieri locali din totalul de 19 consilieri locali în funcție, 

după cum urmează: 15 prezenți fizic și 2 consilieri locali online, respectiv d-na Balint Tunde Sara și d-l 

Gîndac Nicolae, iar d-na Stoica Gabriela și d-l Ciorici Mihai  absentează.  

          D-l  Președinte dă cuvântul d-lui Primar pentru suplimentarea ordinii de zi. 

           D-l Primar face cunoscut temeiul legal în baza căruia funcţionează suplimentarea ordinii de zi şi 

anunță care sunt proiectele  de hotărâre avute în vedere, respectiv:  

    25. Proiect de hotărâre pentru aprobarea rectificării bugetului Municipiului Săcele pe anul 2023 - inițiator 

Primar Ing. Popa Virgil. 

     26. Proiect de hotărâre privind revocarea calității de membri ai Consiliului de administrație  al Societății 

Servicii Săcelene S.R.L.,  ca urmare a reorganizării societății prin restrângerea activității - inițiator Primar 

Ing. Popa Virgil. 

     27. Proiect de hotărâre pentru  modificarea și completarea anexei nr. 2 la H.C.L. nr.  228/27.07.2023 

privind aprobarea Actului Adițional nr. 6/2023 la Contractul de delegare a gestiunii serviciului de transport 

public local de călători nr. 1 din data de 20.12.2018, încheiat cu Societatea RATBV S.A., modificat și 

completat prin Actul adițional nr. 1/2019, Actul adițional  nr. 2/2021, Actul adițional nr. 3/2021, Actul 

adițional  nr. 4/2021 și Actul adițional  nr. 5/2022 - inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

       D-l Preşedinte supune la vot suplimentarea ordinii de zi și se aprobă cu 17 voturi pentru și ordinea de 

zi, conform dispoziției nr.  1305/24.08.2023,  astfel cum a fost suplimentată și se aprobă cu 17 voturi 

pentru.  

        D-l Președinte anunță, înainte de a se începe dezbaterea proiectelor de hotărâre înscrise pe ordinea de 

zi, că pentru a se înscrie la cuvânt, cei prezenți în sală  trebuie să completeze și să predea formularul 

GDPR.  

        După centralizarea formularelor, d-l Președinte dă cuvântul d-lui Oneț Gabriel, care s-a înscris la 

cuvânt. 

        D-l Oneț Gabriel, din partea societății civile,  ia cuvântul și spune că are obiecții de formulat cu privire 

la orarul și beneficiile care vor fi pe transportul public desfășurat prin RATBV, respectiv legat de orar, este 

necesară, până cel puțin la orele 12:30, o cursă care să plece de la Poienelor, deoarece vin oamenii de la 

serviciu, iar ultima cursă de acolo este la orele 23:30. Totodată, referitor la persoanele cu dizabilități cu 

grad ușor și mediu și la șomerii neindemnizați, la șomerii care nu au nici un fel de beneficii, la pensionari, 

întreabă ce facilități vor avea pe transportul în comun efectuat de   RATBV. 

       D-l Primar spune că orarul este cel afișat de RATBV,  pentru moment se suspendă cursa de noapte, iar 

ultima cursă pleacă de la Poienelor la ora 23:30, iar de la Garaj pleacă la ora  24:00. În ceea ce privește 

facilitățile, acestea sunt acordate în conformitate cu prevederile legale în materie. 

     D-na Secretar General spune că facilitățile sunt aprobate prin H.C.L. nr. 154/2023. 

     D-l Oneț Gabriel întreabă cum pot fi modificate, alte municipalități au și alte  facilități la transportul în 

comun, cum ar fi Clujul,  care are pentru șomeri beneficiul de transport gratuit. 

     D-l Primar spune că acest lucru se poate realiza exclusiv prin hotărâre de consiliu local și în limita 

alocărilor bugetare. 

      D-l Oneț Gabriel întreabă dacă trebuie să formuleze o cerere în acest sens. 

      D-l Primar spune că poate depune o propunere care va fi analizată. 

      D-l Oneț Gabriel întreabă dacă nu se poate introduce o cursă după 23:30, deoarece sunt muncitori care  

necesită transport la orele 24:00, 24:30. 

      D-l Primar spune că din analiza ultimilor ani când au fost curse de noapte la Săcele, când era unica 

cursa de noapte efectuată la nivel de județ, media era de 2-4 călători pe noapte, erau curse întregi care erau 

goale, dar a fost asumat acest transport și menționează că această cursă nu este anulată, deocamdată se 

amână și se va vedea în ce condiții RAT-ul poate presta aceste servicii. 

      D-l Oneț Gabriel spune că personal a circulat cu această cursă de 12:30, realizată de Servicii Săcelene 

seara trecută și aceasta a preluat muncitori de la diverși agenți economici, fiind utilă. 

     D-l Președinte dă cuvântul d-lui Fekete Florian, care s-a înscris la cuvânt. 

     D-l Fekete Florian ia cuvântul și spune că are o solicitare cu privire la transportul public pentru elevi, 

mai exact pentru elevii care locuiesc în Municipiul Săcele și învață la C.S.E.I. Brădet, astfel unitatea 

școlară a fost anunță de către Servicii Săcelene, prin d-l director Mormoloc, că aceste servicii se suspendă, 

lucru de înțeles pentru că din 31 august societatea nu-și mai desfășoară activitatea de transport, dar 

transportul este obligatoriu și e gratuit, prin lege, nemaiexistând acest transport școala nu-și mai poate 

desfășura activitatea, iar copiii nu pot ajunge și întreabă care este varianta agreată sau cea trimisă către o 

agenție județeană de transport pentru a exista, începând cu data de 11 septembrie, transportul pentru elevii 

la care a făcut referire anterior. 
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       D-l Primar ia cuvântul și spune că despre această situație a fost înștiințați atât Consiliul Județean, cât și 

Direcția Județeană de Protecție a Copilului de care ține Centrul de la Brădet. 

       D-l Fekete Florian spune că nu se referă la Centrul de la Brădet, ci la unitatea școlară. 

       D-l Primar spune că sunt două chestiuni distincte, dar dumnealui a purtat personal discuții cu d-l 

președinte Șerban Todorică care a afirmat că nu au fonduri pentru a acoperi această cursă, ceea ce este 

surprinzător, fiind atributul Direcției Județene de Protecție a Copilului să încheie contract cu RAT-ul 

pentru a presta această cursă, care este una ocazională, nu o cursă regulată de transport în comun. 

      D-l Fekete Florian spune că nu ar trebui să fie o cursă ocazională. 

      D-l Primar spune că erau două curse pe zi pe care le susținea Primăria Municipiului Săcele, iar acum 

trebuie să le susțină Direcția Județeană de Protecție a Copilului, dacă dorește să existe aceste curse, elevii 

fiind instituționalizați acolo. 

       D-l Fekete Florian spune că nu la aceștia se referă, ci la cei care locuiesc în Săcele, care au familii și 

menționează că instituția C.S.E.I. Brădet are trei tipuri de beneficiari, respectiv cei  instituționalizați care 

locuiesc în cabane, care aparțin de DGACPS, cei școlarizați la domiciliu care au servicii educaționale la 

domiciliu, profesorii se deplasează la domiciliul acestora, iar transportul este plătit de către unitatea școlară 

și elevii externi, care au domiciliul în Săcele, au familii, pe cale de consecință în fiecare dimineață și la 

prânz  ei fac naveta, dimineața de la  ora 7:30 Săcele-Brădet, iar la de la ora 13:00 Brădet-Săcele.  

    D-l Primar spune că, de drept, această cursă, așa cum s-au primit informările, se suspendă, se va analiza 

cu Consiliul Județean această speță, întrucât nu se poate lăsa acel obiectiv suspendat.  

      D-l Fekete Florian spune că, în condițiile în care pe 11 septembrie încep cursurile, ca unitate școlară  

s-au adresat Regiei de Transport Brașov, telefonic și în scris și li s-a comunicat că nu a existat o discuție 

între această entitate și Primăria Săcele în acest sens.  

      D-l Primar reiterează faptul că obiectivul în cauză ține de Consiliul Județean și de Direcția Județeană de 

Protecție a Copilului și cade în sarcina acestor entități asigurarea transportului până acolo, dar se vor purta 

discuții în următoarele zile cu toți factorii implicați pentru a se identifica soluții în acest sens. 

      D-l Președinte dă cuvâtul d-nei Pară Sorin, care s-a înscris la cuvânt. 

      D-l Pară Sorin ia cuvântul și spune că are două puncte pe care dorește să le aducă în atenția Consiliului 

Local, respectiv primul punct este legat de comisia de recepție a lucrării de la nivelul Primăriei 

Municipiului Săcele și întreabă dacă este înființată, pentru că i s-a comunicat la ultima solicitare că nu este 

înființată această comisie de recepție a lucrării. 

      D-l Primar întreabă despre ce lucrare este vorba. 

      D-l Pară Sorin spune că este vorba de comisia de la nivelul Primăriei Municipiului Săcele și reiterează 

că i  s-a comunicat că nu este înființată, dar se va realiza și va fi anunțat și  introdus în componența 

acesteia, în conformitate cu prevederile legale în vigoare. 

    D-l Primar spune că se va verifica situația expusă. 

    D-l Pară Sorin mai întreabă în ce măsură derulează autoritatea programe de incluziune în societate a 

persoanelor cu dizabilități. 

     D-na Pîrvu Nicoleta ia cuvântul și spune că există programe, se fac informări atât în școli, cât și în 

rândul persoanelor care solicită sprijin, dar menționează că persoanele cu dizabilități de la nivelul 

Municipiului Săcele nu au solicitat ajutor în ceea ce privește incluziunea lor pe piața muncii, deoarece cei 

care au gradul II au drept de muncă 4 ore și s-au descurcat cu veniturile lor/ale familiei, iar cei care sunt 

încadrați în grad grav, majoritatea nu au posibilitatea se integreze pe piața muncii. 

     D-l Pară Sorin spune că la nivelul societății noastre nu se cunoaște nimic despre dizabilitate, iar la 

cetățeni nu ajunge nici o informație în acest sens, în conformitate cu acel ghid pe care l-au pus la dispoziție. 

    D-na Pîrvu Nicoleta spune că înformații cu privire la drepturile persoanelor cu dizabilități se găsesc în 

spațiul online, există afișe, protocoale încheiate cu asociații care acordă sprijin și specifică faptul că există 

doar doi angajați care se ocupă de persoanele cu dizabilități de la nivelul Municipiului Săcele, respectiv  

1400 de persoane încadrate în grad de dizabilitate, iar cele două persoane nu au cum să acopere fizic atâția 

beneficiari, să se deplaseze la fiecare familie în parte și să furnizeze informațiile la care face referire d-l 

Pară, dacă cineva dorește să afle ceva de la Serviciul de asistență Socială se poate adresa telefonic sau 

direct, prin intermediul unei persoane delegate în acest sens și se va  deplasa cineva din cadrul structurii și 

se va acordă asistență în limita prerogativelor conferite de legislația în vigoare.  

         D-l Pară Sorin spune că în conformitate cu prevederile Legii nr. 448, această informare se poate face 

prin diverse modalități.  

       D-na Pîrvu Nicoleta spune că există campanii de informare și conștientizare derulate în toate școlile 

din Municipiul Săcele periodic, atât în rândul părinților, cât și al elevilor. 
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       D-l Pară Sorin spune că ar dori ca d-na Pîrvu să poată să pună la dispoziție aceste informații cu privire 

la ce proiecte derulează la nivelul Serviciului Asistență Socială în sesnul celor solicitate de dumnealui. 

        D-l Primar spune că se poate  face acest lucru. 

         D-l Președinte dă cuvântul d-lui Dascălu Valentin, care a solicitat înscrierea la cuvânt. 

         D-l Dascălu Valentin spune că, în calitate de angajat al societății Servicii Săcele S.R.L., are o 

întrebare, dar mai întâi afirmă că se bucură că s-a pus pe ordinea de zi informarea dată de către d-l 

Mormoloc, apoi legat  de H.C.L. nr. 226/2023 prin care se stabilește modul de plată al salariilor 

compensatorii, dumnealor consideră că nu este vorba de o restrângere a activității, ci de o preluare a 

activității, întrucât serviciul de transport a fost preluat de către o altă societate, iar pe fondul lipsei de 

încredere a tuturor, alimentată de acțiunile din ultimele luni, s-a ajuns în situația în care  ca salariații să nu 

mai aibă încredere nici în acțiunea de acordare a salariilor compensatorii prevăzute de Codul Muncii și ar 

dori să aibă siguranța că acestea vor fi acordate și acordarea lor se va face în condițiile art. 65 din 

Contractului colectiv de muncă, care se referă la preluarea activității, nu la restrângere.   

      D-l Primar spune că acest Contract coletiv de muncă, asumat de ambele părți  se va respecta și se vor  

asigura acele plăți compensatorii, dar, în același timp  precizează că unii salariați au căzut într-o capcană, 

respectiv acea grevă spontană de astăzi de la ora 11:00, prin care s-a paralizat transportul public în comun 

în Săcele și s-a impus să ia măsuri de urgență pentru a asigura acest serviciu public, a durat 1,5 ore, dar la 

momentul actual acesta este asigurat în proporție de 100% de RATBV și reiterează că alături de liderul de 

sindicat, o parte din salariați au căzut în această capcană orchestrată de oameni politici locali, ceea ce le-a 

creat probleme, dumnealui depunând eforturi și inițiind demersuri ca o parte din salariați să fie preluați de 

către RATBV sau de către alți agenși economici, cum ar fi Cibin, o parte vor rămâne la Servicii Săcele, o 

parte vor ieși la pensie, cei care îndeplinesc condițiile, dar au procedat greșit și menționează că pentru 

dumnealui cetățenul este cel mai important și faptul că trebuie să i se asigure transportul, ceea ce s-a și 

făcut, cu acea sincopă de 1, 5 ore. Dumnealui mai spune că  acea grevă a creat un prejudiciu și nu acceptă 

crearea de probleme în ceea ce privește transportul public pentru că primul care suferă este cetățeanul și 

mai precizează că unii dintre angajați au efectuat curse, dar mare parte nu au făcut-o și concluzionează că 

se vor asigură acele salarii compensatorii în condițiile articolului prevăzut în Contarctul colectiv de muncă.  

        D-l  Dascălu Valentin întreabă când și cum li se vor acorda aceste compensații. 

        D-l Primar spune că d-l Dascălu a semnat Contractul colectiv de muncă, deci cunoaște condițiile 

stipulate.  

        D-l  Dascălu Valentin spune că  acest contract a fost premergător funcției dumnealui. 

        D-l Primar spune că l-a semnat un alt lider și mai spune că în aplicarea prevederilor art. 65 alin. (2) 

compensările se vor acorda în termen de maxim 1 an de la desfacerea contractului individual de muncă. 

        D-l  Dascălu Valentin spune că   nevoile lor sunt cele curente și trebuie rezolvate la acest moment nu 

într-un an. 

        D-l Primar spune că pentru activitatea prestată în luna august se vor primi banii, cu excepția zilei de 

astăzi și se va asigura că le vor fi plătite salariile compensatorii. 

        D-l Dascălu Valentin spune că au făcut demersuri permanent către conducerea societății în acest sens 

și nu au primit nici un răspuns și oamenii nu mai au încredere, iar d-l Primar la ultima discuție avută 

 i-a comunicat, în lunile mai-iunie, că va fi chemat de fiecare dată când se vor purta discuții cu privire la 

acest transfer, dar nu  a dat curs acestui lucru. 

       D-l Primar reiterează că se vor acorda drepturile în cauză. 

       D-l Popa Marius Cristian spune că d-l Primar are concepții denaturate cu privire la greve și implicarea 

unor „politicieni mărunți” care se află în spatele acestei acțiuni și  solicită angajaților de la Servicii 

Săcelene prezenți să precizeze dacă vreun politician local i-a instigat la grevă, întrucât a observat cu câteva 

minute în urmă că un angajat a Primăriei, respectiv d-l Lungu, a făcut o postare în Opinia Săceleană, de un 

un IP al Primăriei, la o oră din timpul programului de lucru, prin care îl încriminează pe dumnealui și pe un 

alt coleg că se află în spatele acestei acțiuni, ceea ce este total neadevărat, efectiv se minte opinia publică, 

cum au fost mințiți și oamenii de față, în timpul ședinței, cum apare pe filmări și în procesul verbal, că se 

vor întreprinde toate demersurile necesare ca angajații să fie preluați de RAT și consideră că d-l Primar 

putea spune de la bun început că nu se poate, astfel încât angajații să știe ce au de făcut și reia întrebarea 

legată de modul în care este posibil ca un angajat al Primăriei, în timpul programului de lucru, de pe un IP 

al instituției poate să aducă atacuri politice la adresa unui membru al consiliului local și al vicepreședintelui 

Consiliului Județean. 

      D-l Primar spune că d-l consilier Popa, din postura unei persoane condamnate penal, nu are diligența de 

oferi expertiză la acest moment în Consiliul Local. 
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        D-l Popa Marius Cristian spune că acești oameni au nevoie de salarii, iar conducerea Servicii Săcelene 

a formulat o adresă de înștiințare către patronatul societății care este  consiliul Local, nu primarul, care nu 

le-a fost adusă la cunoștință. 

     D-l Președinte spune că a fost depusă astăzi. 

     D-l Popa Marius Cristian spune că dumnealui nu  a văzut această adresă până în jurul orei 15:00. 

     D-l Primar spune că adresa la acre se face referire a fost depusă astăzi, după  orele 14:00. 

     D-l Popa Marius Cristian spune că dumnealui a văzut la d-l Mormoloc un număr de înregistrare din data 

de 18, ori sunt 13-14 zile și menționează că d-l Primar nu este la prima abatere de acest tip, întrucât deține 

informații clare și copii  după documente adresate consiliului local care nu le-au fost aduse la cunoștința. 

   D-l Primar spune că li s-au adus la cunoștință toate documentele adresate consiliului local. 

   D-l Popa Marius Cristian spune că nu li s-au adus toate la cunoștință și își rezervă dreptul de a-i face d-lui 

Primar o plângere penală pentru abuz  în serviciu pentru oprirea corespondenței. 

     D-l Primar reiterează faptul că d-l consilier local nu se află în postura de a da lecții în consiliul local, din 

situația în care se află. 

       D-l Popa Marius Cristian spune că dă lecții unui „prost” și „mincinos”, care și-a bătut joc sistematic de 

Municipiul Săcele și de comunitatea săceleană, dumnealui venind cu o discuție constructivă, în calitate de 

consilier local, care face parte din patronatul acestei societăți care a fost devalizată, iar angajații și-au 

pierdut locurile de muncă. 

      D-l Gâdea Sorin spune că realitatea este alta, respectiv este aceea că d-l consilier local Popa a instigat 

pe canale online înlocuirea societății Serviici Săcelene cu RATBV.   

       D-l Președinte anunţă că d-na consilier local Stoica Gabriela s-a alăturat colegilor în sala de ședință și 

propune să  se treacă  la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi suplimentată,  respectiv la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al  Municipiului Săcele din 

data de 27 iulie 2023. 

          D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr.  

252. 

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul de 

hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare convocate de îndată a Consiliului 

Local al  Municipiului Săcele din data de 8 august 2023.   

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr.  

253. 

          D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind acordarea unor compensaţii elevilor din învăţământul gimnazial şi liceal din  Municipiul 

Săcele care sunt premianţi în anul şcolar 2022 – 2023. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil, cu mențiunea că nu este vorba despre „compensații”. 

   D-na Secretar General ia cuvântul și spune, în ceea ce privește mențiunea anteformulată, că toate 

hotărârile consiliului local având acest obiect,  începând cu anul 2017 și continuând până în 2022, au acest 

termen de „compensație”, așa s-a preluat și  se va reformula la următoare hotărâre. 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr.  

254.  

          D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenție (DALI) și a indicatorilor 
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tehnico-economici pentru proiectul „Reamenajare și modernizare Piața Ștefan cel Mare, Municipiul 

Săcele”. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

D-l Popa Marius Cristian îl întreabă pe d-l președinte de comisie dacă nu erau specificate discuții în 

plen, iar acesta afirmă că la acest punct nu s-au solicitat. 

D-l Popa Marius Cristian spune că ar dori ca d-l Primar să desemneze o persoană din executiv care să 

citească materialele înainte ca acestea să le fie transmise pentru că la acest punct în titulatură apărea 

Grădinița nr. 4, s-a remediat eroarea pe comisii, dar sunt mereu greșeli de copy paste. 

         Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr.  

255.  

         D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea documentației tehnice (SF) și a indicatorilor tehnico-economici privind 

proiectul „Teren de sport cu gazon artificial multisport la Liceul Teoretic Zajzoni Rab István”. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 - aviz favorabil 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil, cu îndreptarea erorii materiale strecurate în scrierea denumirii liceului, 

atât în proiectul de hotărâre, cât și în documentația aferentă. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr.  

256.  

      D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul  de 

hotărâre pentru modificarea anexelor nr. 1 și nr. 2 la H.C.L. nr. 110/06.04.2023 privind aprobarea 

documentației tehnico-economice și a Indicatorilor tehnico-economici privind proiectul ,,Renovare 

energetică  moderată a clădirilor rezidențiale multifamiliale – 5 componente din Municipiul Săcele”.  

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

         Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr.  

257.  

        D-l  Președinte anunță că se trece la punctul nr. 7 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea achiziționării de către Spitalul Municipal Săcele  a serviciilor de consultanță, 

asistență juridică și/sau reprezentare în justiție,  având ca obiect soluționarea unor spețe din sfera de 

aplicare a prevederilor dreptului muncii.      

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul,  discuții în plen 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

D-l Popa Marius Cristian ia cuvântul și spune că din documentele depuse nu a rezultat care ar fi 

complexitate acestei spețe, astfel încât să necesite plătirea unei case de avocatură, atât timp cât există jurist 

angajat la Spital, când sunt o mulțime de juriști în cadrul Primăriei, mai ales că în aceeași ordine de zi se 

deleagă d-l consilier juridic  Muscă Nicușor – șeful Biroului juridic să reprezinte instituția în fața 

instanțelor de judecată.  

D-na Secretar General spune că d-l Muscă este împuternicit prin acest proiect de hotărâre să reprezinte 

consiliul local, nu primăria. 

D-l Popa Marius Cristian spune d-l Muscă ar putea să reprezinte și Spitalul Municipal Săcele. 

D-na Secretar General ia cuvântul și spune, referitor la motivul pentru care  d-l Muscă sau alt consilier 

juridic din cadrul Primăriei Municipiului Săcele, nu poate reprezinta Spitalul în fața instanțelor de judecată, 

că nu este posibil acest lucru deoarece este vorba de două entități distincte, iar ca și funcționari publici nu 

putem reprezenta în instanță alte instituții, iar în ceea ce privește complexitate spețelor pentru care se 
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dorește achiziționarea de servicii juridice, nu poate furniza dumneaei un răspuns întrucât se referă la spețe 

gestionate de Spital, care a depus decizia Consiliului de administrație și documentele aferente și nu 

cunoaște aspecte despre capacitatea și încărcarea juristului de la acolo, poate doar să se refere la consilierii 

juridici din Primărie care pot reprezenta exclusiv această instituție. 

  D-l Popa Marius Cristian spune că înțelege punctul de vedee al d-nei Secretar General care este 

perfect argumentat, dar nimeni nu este lămurit asupra complexității speței care să impună plătirea unei case 

de avocatură. 

D-na Secretar General spune că în raportul de specialitate și în documentele înaintate de către Spital 

sunt prezentate motivele pentru care se dorește externalizarea speței. 

       D-l Popa Marius Cristian spune că cei care înaintează spre aprobare consiliului local astfel de proiecte 

ar trebui să fie prezenți la ședință. 

      D-na Secretar General spune că au fost anunțați și au fost prezenți la ședințele pe comisii de 

specialitate. 

       D-l Popa Marius Cristian spune că la comisia de specialitate nr. 2 nu au fost prezenți, iar votul se 

acordă în plen. 

         Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr.  

258.  

        D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi suplimentată,  la proiectul de 

hotărâre privind darea în folosință gratuită, a spațiului medical din Policlinica Municipiului Săcele, Aleea 

Episcop Popeea nr. 20, etajul 1, către Spitalul Municipal Săcele. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – aviz favorabil  

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

    Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr.  

259.  

       D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru aprobarea reorganizării Societății Servicii Săcelene S.R.L. și actualizării Actului 

Constitutiv  în mod corespunzător.  

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

         Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

         Comisia nr. 2 – nu face obiectul, discuții în plen 

         Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

         Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

        D-l Popa Marius Cristian spune că discuțiile se refereau exact la speța de față, având în vedere 

disponibilizarea salariaților și faptul că nimeni nu le-a garantat când și cum vor primi salariile 

compensatorii, intervalul indicat fiind de 12 luni, nu li s-a dat un orizont de aștepare clar, nu există pic de 

compasiune pentru acești oameni care au nevoi acum. 

      D-l Primar spune că de 7 ani de când exercită funcția de primar susține, cu eforturi extraordinare, 

această activitate. 

      D-l Popa Marius Cristian spune că, din păcate, nu se văd rezultate, au fost alocați foarte muți bani fără 

rezultate. 

      D-l Primar spune că poate oferi un singur exemplu în acest sens, astfel în anul 2016 în parcul auto al 

societății erau autobuze din 1974-1978, s-a schimbat tot parcul din 2003 și au fost achiziționate autobuze 

din 2011-2012.  

       D-l Popa Marius Cristian spune că i-a propus d-lui Primar, la început de mandat în 2016, când erau 

foarte mulți bani rămași de la fosta administrație, așa cum se poate vedea și în procesele verbale de ședință, 

să se achiziționeze din acei bani un set de autobuze noi, se mai putea accesa un credit, se dădea un avans și 

astfel exista un parc auto nou.  

     D-l Primar spune că banii la care face referire d-l consilier Popa au fost folosiți, în mare parte, pentru 

spital care a fost închis în timpul guvernării PNL. 

    D-na Secretar General spune că acest proiect de hotărâre nu are legătură cu acordarea compensațiilor, ci 

este vorba de reorganizarea societății, ca urmare a organigramei aprobate în ședința de luna trecută. 

    D-l Viceprimar ia cuvântul și spune că d-l consilier local Popa a afirmat că societatea Servicii Săcelene 

este a Consiliului Local. 
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     D-l Popa Marius Cristian spune că a afirmat că societatea se află sub patronatul Consiliului Local.   

     D-l Viceprimar spune că asociatul unic este Consiliul Local, ori mai devreme d-l consilier local Popa l-a 

acuzat pe d-l Primar că a folosit foarte mulți bani fără rost pentru societatea Servicii Săcelene, dar 

consiliului local i-au fost supuse spre aprobare proiecte de hotărâre cu privire la fondurile alocate acestui 

serviciu public, care au fost adoptate de către dânșii și și-au asumat responsabilitatea. 

     D-l Popa Marius Cristian spune că își asumă această responsabilitate, chiar dacă a votat sau nu, întrucât 

minoritatea din consiliul local se supune majorității. 

      D-l Viceprimar spune că au existat hotărâri de acest tip care au fost aprobate în unanimitate, respectiv 

tot ce înseamnă achiziții de autobuze, finanțarea activității sau acordarea de subvenții care au trecut prin 

Consiliul local și au fost aprobate, multe cu unanimitate. 

       D-l Costea Cătălin Ionuț spune că i s-a atras atenția că ședinșa nu se transmite live. 

       D-l Mangale Bogdan spune că funcționează și se transmite live.   

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr.  

260.  

       D-l Președinte  anunţă că se trece la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul  de 

hotărâre privind modificarea H.C.L. nr. 154/25.05.2023 pentru acordarea unor facilităţi, anumitor categorii 

de persoane, pe mijloacele de transport public local de călători utilizate de către societatea RATBV S.A. pe 

raza teritorial administrativă a Municipiului Săcele. 

  D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele:  

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr.  

261.  

       D-l Președinte anunţă că se trece la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind neasumarea responsabilității organizării și derulării procedurilor de atribuire a 

contractelor/acordurilor –cadru pentru achiziția produselor și a contractelor/acordurilor cadru de prestare a 

serviciilor pentru derularea măsurilor educative aferente „Programului pentru școli al României” pentru 

perioada 2023-2029 de către Consiliul Local al Municipiului Săcele, respectiv Municipiul Săcele.  

       D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil, cu discuții în plen 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

      D-l Jónás András spune că au existat discuții în ședința pe comisii ca pe viitor să se analizeze 

posibilitatea ca această achiziție să fie făcută de consiliul local, dar ulterior s-au edificat că nu este posibil 

ceea ce doreau inițial. 

     Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr.  

262.  

       D-l Președinte anunţă că se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru completarea anexei la H.C.L. nr. 231/27.07.2023 privind acordarea cu titlu gratuit, a unei 

cantităţi de 2 m3, material lemnos pentru foc, sub formă de ajutor pentru încălzirea locuinţei, unui număr de 

110 familii nevoiaşe/persoane singure, cu domiciliul în Municipiul Săcele precum și aprobarea unei  

proceduri în acest sens. 

D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

     Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr.  

263.  

   D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind acordarea, cu titlu gratuit, a unei cantităţi de 3 mc (4,84 metri steri) lemn de foc, pentru 

încălzirea locuințelor, unui număr de 6 persoane, văduve de veterani de război din Municipiul Săcele. 

        D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 
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Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

D-l Președinte anunță că votul este secret, iar consilierii locali care sunt online nu vor participa la vot. 

D-l Costea Cătălin Ionuț anunță din nou că ședința nu se transmite live.  

D-l Popa Marius Cristian spune că este pus un filtru în fața camerei, astfel încât se transmite live 

ședința trecută. 

D-l Mangale Bogdan spune că este live pe youtube, iar ședința se transmite live.  

D-na Secretar General spune că este posibil ca d-l consilier local Costea să fie pe înregistrări, nu pe 

ședința live, care se transmite pe youtube și consideră că ar fi oportun ca înainte de a face acuzații, doar 

pentru că există audiență, să se verifice.  

     Se dă citire rezultatului votului secret, respectiv KAPITAN IRINA: 16 voturi  pentru,  0 împotrivă;                                          

VASILE MARIA: 16 voturi pentru, 0 împotrivă; MARȘAVELA ECATERINA:16 voturi pentru, 0 

împotrivă;CORBESCU PARASCHIVA: 16 voturi  pentru,  0 împotrivă; CLINCI MARIA: 16 voturi  

pentru,  0 împotrivă;  TIZEDES IRINA:  16 voturi  pentru,  0 împotrivă.  (d-l Gîndac Nicolae și d-na Balint 

Tunde Sara nu participă la vot). H.C.L. nr.  264.  

        D-l Președinte propune să se treacă la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind împuternicirea unui consilier juridic din cadrul aparatului de specialitate al Primarului 

Municipiului Săcele să reprezinte  interesele Consiliului Local în fața instanțelor de judecată. 

        D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

D-l Președinte anunță că votul este secret. 

   Se dă citire rezultatului votului secret, respectiv d-l MUSCĂ NICUȘOR-SEBASTIAN: 13 voturi pentru, 

3 împotrivă. H.C.L. nr. 265. 

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 15 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru completarea art. 1 din  H.C.L. nr. 285/17.12.2020 privind desemnarea unor reprezentanţi ai 

Consiliului Local al Municipiului Săcele pentru a face parte din Consiliile de Administraţie ale unităţilor de 

învăţământ de pe raza Municipiului Săcele, astfel cum a fost completată și modificată ulterior. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 –nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

D-l Președinte anunță că votul este secret și anunță că, până la centralizarea și numărarea buletinelor 

de vot, acordă o scurtă pauză. 

   După pauză, se dă citire rezultatului votului secret, respectiv d-l CIORICI MIHAI: 15 voturi pentru, 1 

împotrivă. H.C.L. nr. 266. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 16 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul public al Municipiului Săcele a imobilulul înscris   în 

C.F. nr. 119177 Săcele, nr.top 1609/11/2, în suprafață de 2160 mp.  

       D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 267. 

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 17 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de  

hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Săcele a imobilului înscris în CF 

nr.106237 Săcele, nr. cadastral 106237 în suprafață de 250 mp, situat în zona str. Câmpului. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 
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        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 268. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 18 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind actualizarea datelor de carte funciară pentru imobilele înscrise în CF nr.  

113900 Săcele, nr.top 1954/1/1/2/264/86 și în CF nr. 113917 Săcele nr.top 1954/1/1/2/264/87,  aparținând 

domeniului privat al Municipiului Săcele. 

       D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil,  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 269. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 19 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind actualizarea datelor de carte funciară pentru imobilul înscris în CF nr. 106858 Săcele  

nr.top 1954/1/1/2/264/84. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 270. 

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 20 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Săcele – primă înscriere, a 

imobilului categoria de folosință curți construcții CC 381/7, în suprafață de 500 mp, situat pe  str. Carierei. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 271. 

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 21 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Săcele-primă înscriere, a 

imobilului categoria de folosință curți construcții CC 384/1, în suprafață de 1019 mp, situat pe str. 

Canalului. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 272. 

      D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 22 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Sacele-primă înscriere  imobil, 

categoria de folosință drum de exploatare DE 296- 11794 mp și DE 236-2497 mp. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 273. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 23 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Sacele, primă înscriere  imobil, F 

365/2 în suprafață de 382 mp și F 365/1, în suprafață de 26 mp, categoria de folosință făneață. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  
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      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 274. 

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 24 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Sacele - primă înscriere a 

imobilului curți construcții CC 429, în suprafață de 5774 mp, situat pe str.Narciselor. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

D-na Secretar General ia cuvântul și spune că d-l Popa Marius Cristian a precizat în ședința pe comisii 

de specialitate că nu participă la vot la un punctul nr. 24  de pe ordinea de zi. 

D-l Popa Marius Cristian spune că nu participă la vot  acest punct de pe ordinea de zi. 

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 17 voturi pentru (d-l Popa Marius Cristian nu 

participă la vot). H.C.L. nr. 275. 

      D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 25 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru aprobarea rectificării bugetului Municipiului Săcele pe anul 2023. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

D-l Popa Marius Cristian solicită discuții, astfel dumnealui spune că iarăși a apărut o rectificare cu 

solicitări de la diverse instituții din subordine, de la școli în speță, fără nici o fundamentare financiară, ci 

doar sume, au nevoie de o anumită sumă, fără o ofertă, un deviz, discuție pe care a mai avut-o și în 

ședințele trecută, iar dumnealor nu știu de unde rezidă suma în cauză, în lipsa unei evaluări.  

D-l Primar spune că așa au decis aceste instituții, directorii de școli fac adrese și decid ce să ceară, iar 

consiliul local decide dacă se aprobă sau nu solicitarile acestora. 

D-l Popa Marius Cristian spune că pentru a decide dacă se aprobă sau nu sumele respective are nevoie 

de niște documente, respectiv o ofertă,  un deviz de lucrare, etc, ori nici un director de școală nu a fost 

prezent pentru a-și susține sumele solicitate, de unde rezultă și faptul că banii pot să nu le ajungă sau să 

rămână și aceste regleri să facă obiectul unor alte rectificări.  

D-l Primar spune că acesta este rolul rectificărilor bugetare. 

D-l Popa Marius Cristian spune că se alocă din nou bani pentru vopsirea bordurilor, respectiv 35 mii 

lei, în condițiile în care nu sunt bani pentru plata salariilor compensatorii. 

D-l Primar spune că nu a susținut cineva că nu ar fi bani în acest sens. 

D-l Popa Marius Cristian spune că din spusele d-lui Primar dumnealui așa a înțeles. 

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 276. 

      D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 26 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind revocarea calității de membri ai Consiliului de administrație  al Societății Servicii Săcelene 

S.R.L.,  ca urmare a reorganizării societății prin restrângerea activității. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul      

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 277. 

      D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 27 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru  modificarea și completarea anexei nr. 2 la H.C.L. nr.  228/27.07.2023 privind aprobarea 

Actului Adițional nr. 6/2023 la Contractul de delegare a gestiunii serviciului de transport public local de 

călători nr. 1 din data de 20.12.2018, încheiat cu Societatea RATBV S.A., modificat și completat prin 

Actul adițional nr. 1/2019, Actul adițional  nr. 2/2021, Actul adițional nr. 3/2021, Actul adițional  nr. 

4/2021 și Actul adițional  nr. 5/2022. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  
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         Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 278. 

         D-l Președinte anunță că se trece la secțiunea ,,Diverse”, unde este înscrisă o informare cu privire la 

prezența urșilor în intravilanul localității. 

             D-l Popa Marius Cristian spune că este prezent în sala de ședință și petiționarul. 

             D-na Secretar General spune că inițiatorul petiției nu s-a înscris la cuvânt. 

             D-l Popa Marius Cristian spune că a solicitat dumnealui discuții pe această temă, respectiv ar dori 

să-l întrebe pe starostele urșilor delegat de d-l Primar cu privire la adresa inițiată de grupul politic din care 

face parte către executiv cu privire la măsurile preventive care se pot lua pentru a contracara apariția urșilor 

în intravila, nu acțiunile reglementate de Ordonanța nr. 81 după apariția acestora, dumnealor prezentând 

nițte soluții care sunt aplicate la nivelul altor UAT-uri, cum ar fi Șercaia, Făgăraș, etc și care sunt eficiente, 

reducându-se prezența ursidelor în intravilan cu cca 50-60%, ori nu a văzut nici o reacție la această 

inițiativă și consideră că este ușor să se lamenteze că nu există soluții. 

         D-l Primar spune că nu se lamentează nimeni. 

         D-l Popa Marius Cristian ia cuvântul și dă exemple de mai multe incidente legate de prezența urșilor 

în preajma locuințelor și spune că oamenii sunt efectiv disperați. 

         D-l Viceprimar ia cuvântul și solicită explicații d-lui consilier Popa cu privire la semantica cuvântului 

„staroste” și actul normativ care reglementează o astfel de atribuție și consideră că este lipsă de respect un  

astfel de comportament în consiliul local. 

         D-na Voicescu Nicoleta Teonia intervine susținând că astfel comportamente nu sunt normale și 

onorabile în contextul unei ședințe a consiliului local. 

         D-l Viceprimar spune că cel care are în administrare și este gestionarul fondului cinegetic este 

Ministerul Mediului, iar ca și autoritate publică locală, pe OUG nr. 81/2021, așa cum a explicat de 

nenumărate ori,  sunt atribuții clare  cu privire la intervenția imediată la apariția ursului brun, ursului sacros  

în localități, ori efectuarea de acțiuni de prevenție în fondul cinegetic nu cade în sarcina noastră, dar asta nu 

înseamnă că nu s-au purtat discuții cu gestionarii fondului cinegetic, cu jandarmeria montană. 

        D-l Popa Marius Cristian spune că nu a susținut nimeni să se facă acțiuni de prevenție în fondul 

cinegetic, s-a solicitat să se facă acțiuni de prevenție în intravilanul localității. 

        D-l Viceprimar întreabă dacă acest tip de acțiuni sunt prevăzute de OUG nr. 81/2021. 

        D-l Popa Marius Cristian spune că sunt prevăzute în Codul Administrativ, unde se stipulează 

atribuțiile primarului și viceprimarului de a asigura ordinea și liniștea publică, precum și siguranța 

cetățeanului. 

       D-l Viceprimar spune că acest act normativ la care face referire d-l consilier local Popa este completat 

de alte legi cu caracter specific, cum este și OUG nr. 81/2021, menționând că se fac și s-au făcut acțiuni 

întreaga săptămână. 

    D-l Popa Marius Cristian spune că cușca achiziționată stă în curtea instituției de o săptămână.  

    D-l Viceprimar spune că trebuie rezolvate câteva aspecte pentru a o pune în funcțiune, iar săptămâna 

viitoare se va merge cu două echipaje în tandem.  

    D-l Popa Marius Cristian spune că se referea la acțiuni de prevenție. 

    D-l Viceprimar reiterează că se respectă prevederile OUG nr. 81/2021 și se acționează întocmai. 

    D-l Popa Marius Cristian spune că, în același timp,  nu se respectă prevederile OUG nr. 57/2019 și că nu 

sunt interesați de siguranța cetățenilor. 

    D-l Viceprimar spune că în fiecare seară este pe străzi împreună cu echipa de intervenție în diverse 

locații. 

    D-l Popa Marius Cristian spune că nu se văd rezultate. 

    D-na Voicescu Nicoleta Teonia spune că discuțiile nu sunt potrivite și nu reflectă decât caracterul unora, 

nefiind toți la fel. 

      D-l Popa Marius Cristian spune că nu toți sunt la fel, dumnealui nu poate fi comunist ca d-na consilier 

local Voicescu. 

       D-na Voicescu Nicoleta Teonia spune că calomnia se sacționeză conform rigorilor legii. 

       D-l Primar spune că în cursul lunii iulie au fost capturați 8 urși de pe  teritoriul UAT Săcele și relocați, 

în luna august nu s-a reușint să se prindă nici unul deși s-au făcut intervenții aproape zilnic, s-a achiziționat 

în acest scop și o cușca pentru a se acționa simultan în două locații distincte pentru a se captura și restul de 

6 exemplare care se estimează că ar mai fi, dintre care  2 urși maturi de 12-14 ani, care se încearcă a fi 

capturați și relocați în următoarele săptămâni și menționează că se poate specula pe acest subiect, dar se 

acționează în condițiile restrictive ale OUG nr. 81/2021, care este un act normativ deficitar și ar trebui 

modificat în sensul acordării de putere deplină gestionarilor fondului de vânătoare, întrucât această 

răspundere a fost delegată primarilor.  
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       D-l Popa Marius Cristian spune că nu va dura mult, în condițiile actuale, până vor fi înregistrate 

victime. 

       D-l Primar spune că până la modificarea OUG nr. 81/2021 este o luptă cu morile de vânt. 

       D-l Viceprimar spune că problema urșilor nu este una singulară, este  o problemă stringentă la nivel 

național.  

      D-na Stoica Gabriela spune că într-o ședință anterioară d-l Primar a afirmat că se vor întâlni edili din 

mai multe UAT-uri și vor formula o petiție în comun pentru schimbarea legislației pe care să o depună la 

Ministerul Mediului și întreabă ce s-a făcut în acest scop. 

      D-l Primar spune că nu s-a întreprins nici un demers în acest sens. 

     D-l Viceprimar spune că dumnealui a avut discuții cu reprezentanții formațiunii politice pe care o 

reprezintă și două interpelări către colegii parlamentari, inclusiv cu fostul ministru Tánczos și a prezentat 

tot ce înseamnă probleme în aplicarea OUG nr. 81/2021 și ce modificări s-ar impune la acest act normativ 

astfel încât să se poată acționa eficient. 

     D-na Stoica Gabriela întreabă dacă li se poate oferi un răspuns la petiția inițiată de formațiunea politică 

din care face parte cu privire aceste acțiuni preventive.  

      D-l Viceprimar spune că se acționează conform prevederilor  OUG nr. 81/2021 și dacă nu au primit un 

răspuns la petiție se va verifica. 

     D-l Președinte, constatând că s-au epuizat discuțiile pe marginea subiectului dezbătut anterior, dă 

cuvântul doamnelor și domnilor consilieri locali pentru interpelări. 

    D-l Florescu Marius ia cuvântul și spune că în Cart. Ștefan cel Mare, pe trotuarul recent asfaltat s-a făcut 

o groapă foarte mare și ar trebui remediată problema și întreabă dacă cu autobuzele care rămân în urma 

reorganizării Servcii Săcelene nu s-ar putea asigura cursa internă care să asigure transportul elevilor la 

Brădet. 

          D-l Fekete Florian spune că  efectivul de copii ai C.S.E.I. Brădet pentru care este necesară asigurarea 

transportului este de 30 de copii. 

        D-na Secretar General spune că  în organigrama Servicii Săcele aprobată luna trecută nu mai figurează 

posturi pentru a deservi un astfel de serviciu, iar pe ordinea de zi  suplimentară de astăzi a fost înscris un 

proiect de hotărâre cu privire la niște bunuri de retur. 

     D-l Costea Cătălin Ionuț întreabă, legat de canalizarea de la bl 40 din Cart. Electroprecizia care a creeat 

iar probleme, iar oamenii nu pot coborî din autoturisme și întreabă dacă Primăria le poate pune la dispozițe 

bărci. 

     D-l Gâdea Sorin ia cuvântul și spune că nu-și are locul sarcasmul și atitudinea deloc constructivă, iar 

referitor la problema semnalată spune că la ora actuală nu există o colectare centralizată a apelor pluviale, 

iar dacă este, nu există o descărcare a acestora, iar bl 40, bl 17 și  bl 17B sunt în cel mai jos punct din 

cartier, iar apa are tendința de a se duce în punctul cel mai de jos. Dumnealui mai spune că există cele 4 

colectoare care sunt curățate de mai multe ori pe an, doar că acestea sunt prevăzute pentru o anumită 

cantitate de apă, ceea ce depășește acea cantitate de apă rezidă, mai exact unde sunt acum așa zisele grădini 

exista o rigolă pluvială care trecea pe la fosta fabrică Rouleau Guichard și se descărca în Dârbav, dar a fost 

astupată, fără a se lua în calcul consecințele în ce privește apele meteorice, apoi a venit Compania Apa care 

blocat intrarea acestora în canalizarea menajeră și am rămas cu apa pluvială, deci la bl. 40 nu există 

capacitate de plecare, nu de preluare a apelor pluviale. Soluția pe termen lung ar fi descărcarea apelor 

pluviale în Dârbav și revenirea la starea inițială, dar să existe și cale de a se ajunge acolo. 

    D-l Costea Cătălin Ionuț întreabă dacă nu se poate face un bazin mai mare.   

    D-l Gâdea Sorin spune că se are în vedere acest lucru, va fi inițiat un SF în acest sens. 

   D-l Costea Cătălin Ionuț spune că problema este că atunci când s-au făcut modificările s-au gâtuit foarte 

mult trecerile și nu mai au timpul necesar de trecere.   

     D-l Primar spune că se vor modifica toate cele 11 gaigăre se vor face 60/60, astfel încât să ducă mai 

mult, dar toate apele din cartier se adună în acest punct, aceasta este configurația cartierului. 

    D-l Florescu Marius spune că în Cart. Ștefan cel Mare, în parc unde este zona de fitness este un copac 

care ar trebui protejat cu ceva pentru a împiedica urcarea copiilor în el, întrucât pot avea loc accidente. 

      D-l Popa Marius Cristian spune că după ploile din ultima perioadă s-au distrus drumurile din nou, 

respectiv str. Dealului, Izvoarelor și întreabă când se va intra pe ele pentru a le remedia.  

    D-l Primar spune că se va face acest lucru în zilele următoare. 

    D-l Popa Marius Cristian spune că sunt greu de circulat chiar și pietonal. 

        D-l Primar spune că tot Cart. Baciu este prins în lucrări, acum se proiectează, se va asfalta, dar va mai 

dura probabil în jur de 1 an, dar se va încerca să se facă practicabile străzile în următoarele zile. 
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       D-na Stoica Gabriela ia cuvântul și spune că are o întrebare cu privire la canalizarea din Cernatu, 

respectiv locuitorii de pe str. Mihai Eminescu întreabă ce se întâmplă cu țeava de canalizare pe care o au 

deja, respectiv cum se va proceda, va fi schimbată, vor rămâne fără apă. 

    D-l Primar întreabă dacă este vorba de apă sau de canalizare. 

    D-na Stoica Gabriela spune că se referă la ambele. 

     D-l Primar spune că dacă acea conductă este conformă, se va prelua în proiectul actual, în caz contrar, 

va fi schimbată, referitor la apă, se reface alimentarea întrucât acolo va fi necesară o stație de pompare, la 

fel cum s-a făcut în cartierele Baciu și Turcheș și aici se va avea grijă ca fiecare să aibă acces la apă și 

canalizare.  

     D-na Stoica Gabriela întreabă, deoarece nu  regăsit nici în documentația supusă aprobării, dacă există un 

grafic de execuție. 

    D-l Primar spune că este vorba de 1 an. 

    D-na Stoica Gabriela spune că se referă la un grafic pe străzi, când se fac lucrările pe fiecare stradă în 

parte.  

    D-l Primar spune că chiar dacă există acest grafic, acesta este supus modificărilor.  

    D-na Stoica Gabriela spune că ar fi util cel inițial, ce se modifică ulterior, este o altă problemă. 

    D-l Primar spune că s-a început cu anumite străzi, respectiv Vulturului, Nicolae Nicoleanu și se continuă 

cu restul străzilor  din zona de deal. 

     D-na Stoica Gabriela întreabă dacă se va anunța pentru a ști cetățenii care urcă, pentru că probabil nu o 

vor mai putea face.  

     D-l Primar spune că în momentul în care sunt lucrări în zonă și traficul este restricționat, vor fi anunțați 

de către constructor. 

    D-l Crețu Valentin spune că a purtat deja discuții cu structura de specialitate cu privire la problema 

parcurilor, unde mai sunt deteriorări  în zona locurilor de joacă. Dumnealui mai spune că tot în Cartierul 

Ștefan cel Mare unde s-au montat acei stâlpișori pe trotuarul nou realizat, cam 15% sunt pe punctul de a 

cădea și trebuie să se intervină pentru a-i remedia. 

   D-l Primar spune că se are în vedere acest lucru. 

   D-l Jitaru Gheorghe spune că ar fi oportună intensificarea patrulelor Poliției Locale între orele 22-24 în 

Cart. Electroprecizia unde sunt grupuri de tineri de 16-18 ani care manifestă un comportament huliganistic. 

Dumnealui mai spune că în parcul. Electroprecizia, la rodul de flori, o apărătoare de la stâlpul de 

electricitate lipsește de mai bine de o săptămână, iar firele sunt descoperite și nu este în regulă. 

    D-l Medianu Gheorghe spune că pe str. Oituz la interscție cu bulevardul este un canal, iar plăcile sunt 

foarte deteriorate. 

   D-l Primar spune că acolo este un proiect pentru anul viitor pentru a se schimba întreg podețul. 

    D-l Munteanu Gheorghe ia cuvântul și spune că cetățenii de pe str. Tărlungului au reclamat că sunt 

câteva guri de canal foarte jos. 

    D-l Primar spune că s-a deplasat pe teren marți și că acolo se vor înlocui toate gurile de canal, pe 

întreaga stradă, în număr de 12, s-a încheiat deja contractul, se va rezolva maxim până în 20 septembrie și 

menționează ca sunt câteva cămine care au fost asfaltate de către Compania Apa. 

    D-na Voicescu Nicoleta Teonia solicită urgentarea montării indicatoarelor pentru parcuri, în parcul din 

Cartierul Ștefan cel Mare se intră cu foarte mulți câini, sunt și copii și riscurile sunt mari. 

    D-l Gîndac Nicolae ia cuvântul și spune că dorește să ridice două probleme, respectiv cetățenii de pe 

străzile Amurgului și Rîului au probleme în urma ploilor recente  cu apa  care iese pe străzi și îngreunează 

circulația, iar a doua problemă este legată de asigurarea  transportului în comun până în Cart. Gărcini. 

    D-l Primar spune că pentru moment cursa Gărcini-Steagul Roșu se amână pentru maxim o lună  și se va 

relua pentru că o parte din autobuze va fi preluată de RAT. 

     D-l Gîndac Nicolae spune că altă problemă a cetățenilor din Cart. Gârcini este lipsa lemnelor de foc.  

     D-l Primar spune că la acest moment, pentru anul 2023, s-au depus 1410 cereri de lemne de foc, din 

care sunt onorate peste 1100, într-o lună și jumătate probabil vor fi onorate toate cererile pe anul în curs și 

menționează că sunt și cereri din Cart. Gârcini de la drum auto și se va începe în septembrie livrarea și de 

la drum auto, fiind în jur de 150 de cereri în acest sens.  

     D-na Stoica Gabriela spune că cetățenii de pe str. Mihai Eminescu afirmă că au formulat o petiție la care 

nu au primit răspuns, petiție depusă în data de 20.07.2023 referitoare la starea străzii și cu privire la urși, iar 

Instituția Prefectului a redirecționat către Primărie cererea în data de 12 iulie. 

    D-l Primar spune că se va verifica, dar legat de urși s-a dat răspuns, în ceea ce privește starea străzii, 

acolo este șantier, până la asfaltare trebuie introdusă rețea de apă și canalizare. 
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     D-l Președinte adresează rugămintea de a se păstra în ședințele următoare bunul simț și de a se menține 

discuțiile la obiect, fără a mai degenera, cum s-a întâmplat în ședința de astăzi. 

      D-l Primar ia cuvântul și spune că ședința ordinară din luna septembrie va avea loc în ultima joi din 

lună, iar dacă apar urgențe, se vor trata  în ședințe extraordinare. 

     Angajații Servicii Săcelene solicită lămuri cu privire la modul de acordare al salariilor compensatorii. 

     D-l Primar spune că acestea se vor acorda în conformitate cu prevederile Contractului colectiv de muncă 

și menționează că s-au primit documentele transmise de conducerea societății și că este vorba de la 1 la 5 

salarii, acordate  în termen de maxim 12 luni. 

    Angajații Servicii Săcelene solicită acordarea salariilor compensatorii în termen de 30 de zile. 

     D-l Primar spune că nu este posibil să se acorde în termen de 30 de zile și va depune toate diligențele 

pentru a putea fi plătite în cel mai scurt timp posibil. 

      D-l Popa Marius Cristian spune că d-l Primar a precizat că se acordă de la 1 la 5 salarii, dar a citit 

Contractul colectiv de muncă și acest număr de salarii se acordă pentru restrângerea activității. 

     D-l Primar spune că despre asta este vorba. 

     D-l Popa Marius Cristian spune că este desființarea totală a serviciului, este o eroare în adresa 

transmisă. 

    D-l Primar spune că așa s-a transmis și se respectă cele înaintate. 

    D-na Președinte constată că ordinea de zi a fost epuizată şi, în consecinţă, declară şedinţa închisă, drept 

pentru care s-a întocmit prezentul Proces verbal.  Orele:  17:00. 
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